
WOORD VAN LEVEN #07

Deze ervaring van de apostel Paulus opent 
voor ons een nieuwe kijk op het leven: 
op het moment dat wij voelen dat we het 
zelf niet kunnen, neemt God het als het 
ware over. Op Hem kunnen we vertrouwen.
Hij houdt van ons zoals we zijn en 
wil ons steunen op onze levensreis. 

“Je hebt niet meer dan mijn genade nodig, 
want kracht wordt zichtbaar in zwakheid.”

2 Korintiërs 12,9

Dit lijkt iets tegenstrijdigs van het Evangelie. 
Ook in het Magnificat* , de lofzang van Maria, 
prijst en looft zij de Heer:  
juist in haar kleinheid ervaart ze 
dat God oog heeft voor haar. Ze zingt 
over de grote kracht van de Heer.

* Lucas 1,46-55

Chiara Lubich schreef hierover: “De manier 
waarop wij als christenen tegen de dingen 
aankijken gaat werkelijk tegen de stroom in. 
Voor de wereld is het belangrijk om succes te 
hebben, macht, prestige... 
Paulus zegt daarentegen dat waar wij zwak zijn, 
niets-zijn, God kan werken. 
Laten we vertrouwen op God. 
Hij werkt via onze zwakheid. 
En Hij doet werken die
waarde hebben en blijvend zijn.” 

Hoe kun je sterk zijn 
juist als je zwak bent ?

Ervaring uit India
In onze stad hebben we met de Teens4Unity een culturele ochtend georganiseerd voor een aantal 
scholen. Meer dan 700 leerlingen stromen de zaal binnen. We zijn met 4en om het programma te 
presenteren. Eén van ons vindt eigenlijk dat hij helemaal niet goed kan spreken, maar.... kom op, 
samen gaan we ervoor en we vertrouwen alles aan God toe! De ochtend wordt een groot feest. 
Als presentatoren vormden we echt een team en het ging supergoed. 
Na afloop voelden we een grote vreugde en dankbaarheid.  
de tieners uit New Delhi


